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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BELVEDER 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  024-05/25-01/14 
URBROJ:  2170-1-03-04-25-4 
Rijeka,  26. veljače  2025. 
 

 
 
 

ZAPISNIK 

S 18. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

18. sjednica VMO Belveder održana je 26. veljače  2025. godine (srijeda) početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petra Karanikić, predsjednica VMO 
- Christian Hosi, zamjenik predsjednice VMO 
- Boris Marinac, član VMO 
- Marinko Baković, član VMO 
- Lina Ernjak, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

- Prisutni građani:Sandra Gregorić, Goran Lilić i Igor buratović 
-  
Usvajanje zapisnika s 17. sjednice VMO Belvedera. 

 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Zahtjevi građana Omladinske Ulice vezano za problematiku parkiranja 
2. Razno 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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Ad.1 
Predsjednica Vijeća gđa.Petra Karanikić pozdravila prisutne građane te gospođa Sandra Gregorić 
je obrazložila problematiku vezanu za prometno riješenje u Ulici Omladinska i Ivana Rendića. 
Prijedlozi su slijedeći uz napomenu da su zahtjevi kratkoročni: 
- Povlaštene parkirne karte u garaži Zagrad 
- Postavljanje kamere na rasvjetnom stupu iznad pješačkog prijelaza  u Omladinskoj ulici sa 
funkcijom kažnjavanja zaustavljenih vozila 
- tražiti podatak od Rijeka plusa o broju mjesečnih prodanih povlaštenih karata i broja označenih 
parkirnih mjesta 
Također za dugoročno riješenje je potrebno uputiti dopis Upravnom odjelu za urbanizam i  
graditeljstvo  s upitom kada se planira krenuti u realizaciju rješavanja potrebite dokumentacije i 
izgradnje parkirališta po DPU područja Brajda 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge građana te će ih uputiti nadležnim 
službama na riješavanje 
 
Ad.2 
A/ Dopis gospođe Mire Deronjićiz Ulice Ruđera Boškovića a vezano za prometnu problematiku na 
navedenom dijelu Ulice i Ulice Franca Prešerna, te prijedlog predsjednice je da se zahtjev ponovo 
proslijedi nadležnim službama na riješavanje. 
 
B/ Prijedlog stanovnice iz Ulice Moše Albaharija br.15, Babić Jasne a vezano za postavljanje 
stupića predsjednica predlaže da se predmet proslijedi za prijedlog prioriteta za 2026. godinu 
 
C/ Predmet gospodina Jukić Marka za pokretanje inicijative za pokretanje izgradnje parkirališne 
garaže u Ulici Franca prešerna (Kava). 
Prijedlog je da se predmet - upit proslijediti nadležnima. 
 
D/ Dopis Sandre Žunić iz Franca Prešerna 17a a vezano za postavljanje stupića kako se može 
nesmetano ulaziti u svoju garažu zbog parkiranja na nogostupu- prijedlog za prioritete za 2026. 
godinu. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge. 
 
 
 

 

 

 

Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Petra Karanikić 
 


